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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 2, 2022 - 2024 
Avholdt: Microsoft teams møte kl. 19:30-21:00, torsdag 25.08.2022 
Til stede: Tonje Norheim Tangerud, Ola Evjen, Roar Karlsen, Nora Sofie Dietrichson Bruun og 
Unni Elisabeth Forshaug,  
Forfall: Dagfinn Neteland 
Fra admin.: Claus Johan Ryste og Mari Hagvaag Sem 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 9 2022 - 2024   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 10 2022 – 2024  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 1 godkjennes. 
 
Sak 11 2022 – 2024  Sportslig status og planer 
Lagene har hatt aktivitet siden slutten av juli. De var i Norge på Juvass og Fonna i starten av 
august. Nå er WC-lagene i New Zealand og Chile. De vil være der til slutten av september. HK 
laget drar til Argentina. E-cup lagene er på Fonna og skal være i Norge fremover. En 
fartssamling har vært arrangert for bredde. 
 
Sak 12 2022 – 2024  Administrativ status 
Ny markedssjef starter 1 september. Stefan holder Ironman tester denne uken og ukene 
fremover med idrettsgymnasene.  
 
Sak 13 2022 – 2024  Økonomi status 
Økonomirapport for juli med oppdatert prognose ble presentert. Administrasjonen følger 
opp lagene og sørger for tiltaksliste på avvik. 
 
Sak 14 2022 – 2024  AK fordeling og arbeidsform 
Den nye fordelingen i AK: 

• Bredde og ungdom;      Nora, Tonje, Unni 
• Arrangement;     Tonje, Roar, Unni 
• Anlegg;       Ola, Roar 
• Kompetanse, trener-faglig utvikling;  Nora, Dagfinn 
• Økonomi;     Ola, Dagfinn, Roar 
• Toppidrett;     Ola, Dagfinn, Tonje 
• Internasjonalt arbeid;    Roar, Unni 
• Integrering;     Dagfinn, Unni 
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• Marked;     Ola, Dagfinn, Roar 
Arbeidsform fortsetter som før med både teams møter og fysisk oppmøte når det er 
nødvendig. Kan endres underveis i AK-perioden. 
 
Sak 15 2022 – 2024  Kompensasjon for grenkomitéene 
AK gikk igjennom sine synspunkter rundt saken som skal opp i neste skistyremøte. 
 
 
 


